
باشگاه استقلال تلاش مي كند با خريد بازيكن 
خارجي قدرت تيمي اش را تقويت كند. بازگشت 
معاون حقوقي س�ابق به جم�ع اعضاي هيئت 
مدي�ره و حمايت خطي�ر از نكون�ام مهم ترين 
اتفاقات اخير ب�راي آبي ها بود، باش�گاهي كه 
از نظ�ر مديرعامل جديد ورشكس�ته اس�ت. 
مجمع عمومي فوق العاده استقلال ديروز با حضور 
پيله ف��روش نماين��ده وزارت اقتص��اد و دارايي و 
رئيس جلسه، فلاح نماينده وزارت ورزش و جوانان 
نايب رئيس جلسه، علي خطير مديرعامل، عليرضا 
خاني، مهدي حيدرزاده، مهدي افضلي و فرش��يد 
س��ميعي اعضاي هيئت مديره در محل باش��گاه 
برگزار ش��د. س��ميعي در زم��ان مديريت حجت 
كريمي از س��مت معاونت حقوقي باشگاه بركنار 
شده بود، اما روز گذش��ته با نظر اعضاي مجمع، او 
به عنوان عضو موظف هيئت مديره منصوب شد. 
به اين ترتيب ب��ا معرفي پنجمي��ن عضو )خطير، 
حيدرزاده، خاني، افضلي و سميعي(، هيئت مديره 

استقلال وجاهت قانوني پيدا كرد. 
    ورشكستگي اقتصادي 

اظهارنظر جواد نكونام در خصوص شرايط موجود 
استقلال باعث شد مديرعامل خيلي زود واكنش 
نش��ان دهد. علي خطير كه به تازگي مس��ئوليت 
آبي ها را پذيرفته، مشكلات استقلال را مي داند و 
به گفته خودش براي پشت  سر گذاشتن روزهاي 
س��خت و س��وق دادن تيم ب��ه س��مت موفقيت 
برنامه بلندمدت دارد. بااين ح��ال خطير حرف از 
ورشكس��تگي يكي از دو قطب فوتبال ايران  زده 
است: »با ش��ناخت دقيقي كه از فضاي استقلال 
دارم، برنامه اي بلند مدت را آماده كردم و مي دانم 
كه براي اصلاح شرايط اس��تقلال بايد بيشترين 

فشارها را تحمل كرد. سياس��ت جديد باشگاه بر 
اس��اس صداقت و ش��فافيت با هواداران استقلال 
خواهد بود. يك اس��تقلال ورشكس��ته را با بيش 
از ۶۰۰ ميليارد توم��ان بدهي  تحويل گرفتم. اين 
واقعيتي اس��ت كه مردم بايد آن را بدانند، يعني 
اولين روز كاري من با چند نوتيس و اخطار همراه 
بو د. اينها بهانه  گيري نيس��ت. واقعيت هايي است 
كه اگر درس��ت تحليل و ارزيابي شود يك آينده 
موفق را براي استقلال خواهد ساخت. تصميم دارم 
باشگاه را با وجود آنكه از نظر اقتصادي ورشكسته 

است به يك شرايط پايدار برسانم.«
   ژست حمايتي

يكي از بخش هاي مصاحبه طولاني خطير حمايت 
او از س��رمربي اس��ت. جواد نكونام انتخاب حجت 
كريمي بوده و چالش هاي زياد باش��گاه مي تواند 
آغازگر اختلاف بين او و مديرعامل جديد باش��د. 
بااين حال عل��ي خطي��ر در صحبت هايش خود را 
عاشق استقلال خوانده و به س��ابقه حضور نكونام 
در لاليگا اشاره كرده است: »جواد نكونام با همان 
اهدافي به استقلال آمده كه من آمده ام. به خودش 
هم گفتم و دوباره تأكيد مي كنم بزرگ ترين حامي 
نكونام در باش��گاه، م��ن خواهم بود. ما ه��ر دو از 
كودكي عاشق اين تيم هستيم و رؤياهاي مشترك 
داريم. جواد با تجربه سال ها حضور در دانشگاهي 
مثل لاليگا حتماً در اين مس��ير ياور اصلي باشگاه 
خواهد بود. نكون��ام لايق جايگاهي اس��ت كه در 
آن قرار گرفته اس��ت. او انتخاب ميليون ها هوادار 
اس��تقلال بوده و هيچ جرياني حق ن��دارد رابطه 
مديريت با سرمربي را تخريب كند. من براي خودم 
اصولي دارم و اجازه نمي دهم كسي در كارم دخالت 
كند. اگر هم كسي بخواهد براي تيم و سرمربي ام 

حاشيه درست كند، محكم مقابل او می ايستم و با 
هيچ كس هم تعارف نخواهم داشت.«

    گزارش مفقودي
مديرعامل اس��تقلال خبر مفقود ش��دن قرارداد 
س��رمربي را تأييد كرد. خطير مدعي اس��ت اين 
مفقودي را به هيئت مديره گزارش داده است: »از 
روزي كه وارد باشگاه شدم، قرارداد سرمربي تيم 
را نديده ام. نكونام درست گفته، روزي كه خواستار 
قراردادها ش��دم، فهميدم قرارداد س��رمربي تيم 
و يكي، دو بازيكن ديگر در باش��گاه وجود ندارد. 
وقتي از مس��ئول مربوطه پيگيري كردم، گفتند 
قراردادها نيست. من نه مي دانم عدد و رقم قرارداد 
نكونام چقدر اس��ت و نه از مف��اد آن اطلاع دارم. 
گزارش اين موضوع را هم آماده كرده ام تا به هيئت 

مديره ارائه دهم.«
  جذب بازيكن خارجي

در اين مدت نكونام بارها از ناكامي باشگاه در جذب 
بازيكن انتقاد كرده است. علاوه  بر اين بحث سقف 
بودجه و مشكلات اقتصادي نيز استقلال را در فصل 
نقل و انتقالات تحت فشار قرار داده است. به گفته 
علي خطير جذب چهار بازيكن خارجي در دستور 
كار قرار دارد: »تمام بازيكنان را طبق نظر مستقيم 
سرمربي تيم جذب مي كنيم و مذاكرات با بازيكنان 
مدنظر هم بر همين اس��اس بوده اس��ت. منتظر 
هستيم نكونام نظرش را در مورد بازيكنان خارجي 
به باشگاه اعلام كند تا بلافاصله براي مذاكره با آنها 
اقدام كنيم. از هواداران استقلال بزرگ درخواست 
مي كنم به باش��گاه و تيم آرامش بدهن��د و اجازه 
دهند طبق برنامه تدوين شده از اين گردنه سخت 
عبور كنيم. الان هم مي گوي��م به زودي خبرهاي 
خوبي خواهيد شنيد. در حال مذاكره با سه، چهار 

بازيكن مدنظر سرمربي تيم هستم.«
    مدارك ناقص و خطر تعليق

س��خنگوي فدراس��يون فوتبال ادعاي سرپرست 
س��ابق اس��تقلال را بي جواب نگذاش��ت. با اينكه 
هواداران به خوبي مي دانند نقش مديريت باشگاه 
در حذف اي��ن تيم از ليگ قهرمان��ان چقدر بوده، 
اما حجت كريمي اخيراً مدعي ش��ده تاج، رئيس 
فدراسيون عامل حذف اين تيم از آسيا بوده است. 
احس��ان اصولي به اي��ن اظهارات واكنش نش��ان 
داد: »در م��ورد حذف اس��تقلال از ليگ قهرمانان 
آس��يا، همانگونه كه خود كريمي ني��ز قبلًا اذعان 
كرده و دوس��تان هم در جريان هس��تند، موضوع 
توسط دپارتمان صدور مجوز حرفه اي كه مستقل 
است، مورد بررسي قرار گرفت. نواقص، ايرادات و 
مشكلاتي كه در باشگاه اس��تقلال وجود داشت، 
باعث شد اين باش��گاه حذف شود. البته همانگونه 
كه مهدي تاج و ساير همكارانم گفتند، فدراسيون 
فوتبال خ��ودش در اين زمينه پيش��گام بود و اگر 
اقداماتي در راستاي ارسال مدارك مجعول و ناقص 
انجام مي داد و اين مدارك به نوعي به ای اف س��ی 
مي رس��يد، خط��ر تعليق فوتب��ال و فدراس��يون 
كش��ورمان وجود داش��ت. از كريمي نيز به زودي 
دعوت مي كنيم تا اگر در مورد نحوه تعليق و حذف 
استقلال از ليگ قهرمانان به دليل ايرادهاي مربوط 
به مجوز حرف��ه اي توضيحات��ي دارد، ارائه بدهد. 
آنچه بايد هواداران اس��تقلال بدانند، اين اس��ت 
كه فدراس��يون فوتبال در اين فقره خود را مطابق 
آيين نامه هايي در بحث حرفه اي سازي باشگاه ها، 
ملزم به فعاليت دانسته و براساس آن عمل كرده و 
اين اقدامات در يك ركن مستقل، يعني دپارتمان 

مجوز حرفه اي انجام شده است.«

نخستين مدال جهاني را براي بوكس ايران به دست آورده است، اما 
حتي حقوق ثابت هم براي او در نظر نگرفته اند. دانيال شه بخش چهار       چهره

سال پيش برنز جهاني را به گردن آويخت و در المپيك توكيو نيز روي رينگ رفت. اين بوكسور تيم ملي 
بازي هاي آسيايي و كس��ب س��هميه المپيك پاريس را در پيش دارد و پابه پاي ساير نفرات تمرين 
مي كند. بااين حال رسيدگي به رشته بوكس تعريفي ندارد. شه بخش در گفت وگو با ايسنا انتقادش از 
مسئولان را بيان كرد: »متأس��فانه در اردوها حقوق ثابتي نداريم. بارها و بارها از من پرسيده اند چه 
مزايايي را در اردوي تيم ملي دريافت مي كنيد؛ صادقانه گفته ام هيچ چيز. بچه هاي تيم ملي هم هيچ 

كدام پولدار نيس��تند كه برايشان مس��ائل مالي مهم 
نباشد. اميدوارم فدراسيون يك پشتوانه مالي مناسب 
براي ملي پوش��ان فراهم كن��د. در تيم ملي حقوق 
ناچي��زي مي گيري��م. امي��دوارم در فدراس��يون 
تغييرات اساسي به وجود آيد تا شرايط مناسب تر 
شود. هدف همه ورزشكاران و خصوصاً بوكسورها 

بالا بردن پرچم ايران اس��ت، خيلي خوب مي ش��ود 
فدراسيون انگيزه اين ورزشكاران را دوچندان كند. 

از سيستان و بلوچس��تان آمدم و موفق ش��دم 
ضمن حضور در المپيك توكيو، نخس��تين 
مدال جهاني بوكس ايران را هم كسب كنم 
كه افتخار بزرگي اس��ت، اما متأس��فانه 
شرايط مالي ورزشكاران در استان هاي 
محرومي چون سيستان و بلوچس��تان 

خوب نيست.«

ليگ بسكتبال باید با كيفيت باشد

هيچ مزایایی نمی گيریم

سرپرست سازمان ليگ بسكتبال مدعي شد تيم هاي زيادي خواهان        خبر
حضور در ليگ  برتر اين رشته هستند، اما ظرفيت حضور همه آنها در 
ليگ وجود ندارد. درحالي كه حضور حداقل 1۰ تيم در ليگ  برتر بسكتبال مردان قطعي شده محسن 
معزي فر در گفت وگو با مهر از نگاه كيفي س��ازمان ليگ گفت: »در مدت زمان تعيين شده، 1۰ تيم 
وضعيت خود را براي حضور در فصل جديد ليگ برتر قطعي كردند. به غير از اين شش تيم ديگر هم 
متفاضي ورود به ليگ برتر شده اند و همگي از تيم هايي هستند كه اسپانسر قوي دارند يا در ليگ هاي 
ديگر حضور داشته اند. ملاك سازمان ليگ اما تيم هاي ماندگار در فصل گذشته ليگ برتر و دو تيم 
صعود كرده به ليگ برتر اس��ت. در مجموع قصدمان اين است كه فصل جديد مسابقات را با 1۲ تيم 
برگزار كنيم، به همين دليل و در واقع به خاطر نداش��تن ظرفيت نمي توانيم پاسخي به متقاضيان 

بدهيم. برايمان كيفيت بسيار مهم تر از كميت است.«

مسافر المپيك خواهيم شد، اما در مرحله دوم

قبول نقايص مي تواند نخستين گام براي جبران 
آن باش��د، گامي كه عطايي بيمي از برداشتن آن 
ندارد: »وقت��ي تيمي در ي��ك تورنمنت عملكرد 

خوبي ندارد، قطعاً نقايصي داش��ته است كه بايد 
مورد بح��ث قرار بگي��رد. ما اش��كالات تيم ملي 
واليبال را به صورت گس��ترده مورد بررسي قرار 

داديم و به جمع بندي رسيديم. برخي مشكلات 
واليبال ايران پايه اي و ريشه اي است كه ما كنترلي 
روي آنها نداريم. برخي اما به شيوه بازي ما مربوط 
مي شود كه به چشم هواداران هم آمد. مهم ترين 
اين مس��ائل، دريافت  تيم بود ك��ه كيفيت لازم 
را نداش��تيم و به ق��دري در اين پس��ت متزلزل 
بوديم ك��ه تغييرات زي��ادي در آن ناحيه صورت 
گرفت، اما آنطور كه بايد جواب نداد و هيچ  كدام 
از مشكلات تيم به جز دريافت باعث شكست مان 
نشد.« سرمربي تيم ملي واليبال ايران اما در عين 
پذيرفتن اش��تباهات رقم خورده در ليگ ملت ها 
تأكيد دارد كه ايران قطعاً موفق به كسب سهميه 
المپيك مي شود. اميدواري كه مي تواند انگيزه و 
روحيه ملي پوشان را براي محقق كردن اين هدف 
افزايش دهد: »س��طح واليبال م��ا چيزي بود كه 
همه ديدند. بهترين هاي واليبال ايران در تيم ملي 

حضور دارند، ولي فاصله زيادي با تيم هايي مثل 
لهستان و ايتاليا داريم. واليبال ايران هيچ چيزي 
شبيه ايتاليا و لهس��تان ندارد كه با اين كشورها 
مقايسه شود. بازيكنان ايران در ليگ ملت ها نگران 
انتهاي بازي بودند و خس��ته نشان مي دادند. آنها 
مرتب خود را مقابل افكار عمومي مي ديدند. البته 
كه نقدهاي مطرح شده از سوي مردم براي ما قابل 
احترام است، اما بي شك تأثيرات خود را هم روي 
بازيكنان می گذارد، مسئله اي كه نمي توان آن را 
ناديده گرفت. هرچند برخي نقدها هم كلي گويي 
بود و تأثيري روي تصميمات م��ا ندارد و طبيعتاً 
كمكي هم نمي كند، ام��ا اطمينان مي دهم هيچ 
جاي نگراني نيس��ت و تيم ملي مي تواند سهميه 
المپيك را به دس��ت آورد، ولی در مرحله دوم. تا 
آن زمان بايد اندكي صبور بود و روي نقاط ضعف و 

قوت تيم كار كرد.«

 اطمينان عطايي 

 از كسب سهميه
س

پاري

      بازتاب
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رض�ا عنايتي ش�اگردانش را به تركيه ب�رده تا به 
دور از هياهوهاي مرسوم قبل از شروع ليگ برتر 
خود را ب�راي مس�ابقات انتخاب�ي المپيك آماده 
كنند. اميدهاي فوتبال ايران ب�ا هدايت عنايتي 
مي خواهند رؤياي المپيكي شدن فوتبال را محقق 
كنند. تيم اميد ايران در نخستين ديدار تداركاتي 
در اردوي تركيه ب�ا نتيجه 2 بر صف�ر برابر الرائد 
عربستان به برتري رس�يد. اين تيم در ليگ برتر 
سعودي حضور دارد. ش�اگردان عنايتي با كسب 
اين پيروزي نش�ان دادند كه عزم�ي جدي براي 

المپيكي شدن دارند.

فريدون حسن

دنیا حیدري

شمیم رضوان

4 روزه هيچ مشكلي حل نمي شود!
درست در ش��رايطي كه تيم هاي ليگ برتري خود را مهياي آغاز ليگ 
بيست و سوم مي كنند، فدراسيون در تدارك برگزاري دوره دانش افزايي 
داوران است. براساس برنامه ريزي هاي انجام شده، قرار است داوران روز 
دوشنبه خود را به مسئولان كميته داوران معرفي كنند تا بتوانند صبح 
سه شنبه در افتتاحيه اين دوره در هتل آكادمي شركت كنند. برگزاري 
دوره دانش افزايي براي داوران تصميم قابل تقديري است، خصوصاً بعد 
از عملكرد ضعيف داوران در فصل گذشته كه انتقادهاي بسياري را به 
دنبال داشت، اما با نگاهي به برنامه ريزي انجام شده براي داوران نه فقط 
نمي توان فدراسيون را بابت برگزاري اين دوره تشويق كرد كه بايد آن را 
به باد انتقاد هم گرفت، چراكه براساس تصميم آقايان دوره دانش افزايي 
داوران تنها يك نصفه روز است. داوران عصر همان روز )سه شنبه، ۲7 
تيرماه( بعد از سپري كردن دوره اي چند ساعته كه مدرسان آن مسعود 
مرادي و اسماعيل س��فيري هستند آماده دادن تس��ت هاي آمادگي 

جسماني مي شوند، همين اندازه مختصر! 
هرچند گفته مي شود گرفتن تست ها تا 3۰ تير ماه ادامه خواهد داشت، 
اما مسئله نه فقط اخذ تست آمادگي جسماني، بلكه برگزاري دوره هاي 
مفيد براي دانش افزايي داوران است. دوره اي كه اگر سالي يك نيم روز 
)چند ساعت( باشد نبايد هم انتظاري براي پيش��رفت داوران داشت! 
دانش داوري هم مانند فوتبال هر روز به روز مي شود و براي عقب نماندن 
از اين دانش روزافزون بايد برنام��ه اي براي دانش افزايي داوران در نظر 
گرفت، اما به نظر مي رسد فدراسيون و كميته داوران با برگزاري چنين 
دوره اي تنها قصد شانه خالي كردن از زير بار مسئوليت و از سر باز كردن 
را دارند، در غير اين صورت بايد زمان بيش��تري صرف داوران مي شد؛ 
چه براي اخذ تس��ت هاي آمادگي جس��ماني و چه برگزاري دوره هاي 
دانش افزايي، چراكه با برگزاري دوره اي چند ساعته در يك روز نمي توان 

انتظاري براي ايجاد تغييرات در روند داوري هاي فوتبال ايران داشت.

وعده هاي بزرگ انريكه در نخستين كنفرانس 
پاري سن ژرمن

ترسي از چالش هاي تازه ندارم 
پس از كش وقوس هاي ف��راوان، س��رانجام دو هفته قبل پادش��اه در 
پارك دوپرنس تاجگذاري كرد تا فصلي تازه براي پولدارهاي پاريس��ي 
رقم بخورد. فصلي تازه و ب��ه همان اندازه چالش برانگي��ز براي انريكه 
اس��پانيايي، چراك��ه بي ترديد او هم ب��ه خوبي مي دان��د هدف اصلي 
ناصرالخليفي و مديران  پی اس جی در پس هر انتخابي قهرماني در ليگ 
قهرمانان اروپاست و هر مربي كه در اين امر ناكام باشد، محكوم است 
به بركناري. شايد به همين دليل هم هس��ت كه انريكه بعد از توافق با 
مديران پاري سن ژرمن و عقد قرارداد با اين تيم تأكيد كرد: »من عاشق 

اين فشارها هستم.«
1۰ روز بعد از نهايي شدن حضور انريكه روي نيمكت پاري سن ژرمن، 
سرانجام سرمربي پولدارهاي پاريسي رودرروي اصحاب رسانه نشست 
و پاسخگوي سؤالات پرتعداد آنها بود. اما قبل از هر چيزي تأكيد كرد 
كه همه چيز در پاري سن ژرمن براي موفقيت او مهياست. ادعايي كه 
بي ترديد مي تواند كارش را دشوار كند و اين چيزي نيست كه او بدان 
واقف نباشد: »من وارد يك تيم و محيط جديد شده ام. در واقع از منطقه 
امن خودم وارد يك فضاي متفاوت ش��ده ام، اما همه چيز بسيار مثبت 
است و بي تاب شروع فصل و چالش هاي بزرگ هستم. همه چيز در اينجا 
جديد است و اين به معناي خارج شدن از راحتي و آسايش و وارد شدن 
به يك مرحله سخت است. با اين وجود ترسي از چالش ها ندارم. براي 
نمونه من اين ورزشگاه را خيلي خوب مي شناسم و به عنوان بازيكن و 
مربي در آن اذيت شدم، اما اميدوارم كه همواره ورزشگاه براي حمايت 

تيم پر از تماشاگر باشد.«
سرمربي پاري سن ژرمن دليل انتخاب خود و نشستن روي نيمكت اين 
تيم را تفكرات مديريت باشگاه دانست، نگاهي كه توانسته نظر او را جلب 
كند: »مديران پاري سن ژرمن يك فكر واضح و روشن درباره تيم خود 
دارند. من چيزهايي در پاري سن ژرمن ديدم كه باعث شد راهي اين تيم 
شوم. تنها درباره مسائل اقتصادي صحبت نمي كنم، بلكه زيرساخت ها 
در اين باشگاه هم بسيار خوب است. اين براي هر مربي ضروري است و 
به نظرم در پاري سن ژرمن شرايط براي موفقيت كاملًا مهياست. شايد 
حضور بازيكناني از كشورهاي مختلف در پاري سن ژرمن و ايجاد تعامل 
با آنها براي برخي دشوار باشد، اما واقعيت اين است كه اكنون در نيمكت 
بهترين تيم هاي جهان بازيكناني از كش��ورهاي مختلفي حضور دارند 
و يك مربي براي ارتباط با آنها بايد س��ه، چهار زبان بلد باش��د. ارتباط 
با زبان هاي مختلف بخش��ي از كار ما مربيان است و اين طبيعي است. 
هيچ موفقيتي به سادگي به دست نمي آيد و من به جاي تمركز روي اين 
مسائل به دنبال اهداف بزرگ تري در پاري سن ژرمن هستم. هدف من 
اين است كه هواداران به تيم خود افتخار كنند و اين مهم ترين مسئله اي 
است كه تمام تيم بايد روي آن تمركز كند. تيم بايد نهايت تلاش خود 
را چه در حمله و چه در دفاع به كار گيرد و يك دل و متحد بازي كند، 

اين هدف من است.«
مرد اس��پانيايي نيمكت پي اس جي همچنين تأكيد دارد كه واهمه اي 
از نبرد و جدال براي موفقيت در ليگ قهرمانان ندارد: »من عاشق اين 
فش��ار و مأموريت هس��تم. اين چنين تحت فش��ار بودن به من كمك 
مي كند. تيم هاي زيادي هستند كه مي خواهند قهرمان ليگ قهرمانان 
اروپا شوند و حتي تجربه بيشتري نسبت به پي اس جي دارند، اما به اين 
معنا نيست كه نتوانيم به آن سطح برسيم. چمپيونز ليگ بعضي وقت ها 
ناعادلانه مي شود. يك بازي ضعيف و ش��ما از رقابت ها حذف خواهيد 
شد. مي خواهيم بهترين عملكرد را از بازيكنان خود بگيريم. اين چالش 
اس��ت، اما موفقيت در اين چالش هاست كه ش��ما را به بهترين تبديل 
مي كند و به نظر من پاري سن ژرمن بهترين است و لياقت بهترين بودن 
را دارد. به همين دليل بايد براي رسيدن و حفظ آن تلاش كنيم. همه با 

هم بدون هيچ ترس و واهمه اي.«
پرواضح اس��ت كه لوئيس انريكه، س��رمربي س��ابق بارسا چالشي 
جدي در جمع پولدارهاي پاريسي پيش رو دارد، خصوصاً با توجه 
به نوع نگاه مديران اين باشگاه كه كسب نتيجه برايشان با توجه به 
هزينه اي كه مي كنند اهميت قابل توجهي دارد و اوضاع اگر بر وفق 
مرادشان پيش نرود، ابايي از ايجاد تغييرات به خصوص در كادر فني 
ندارند. با اين وجود انريكه تأكيد مي كند كه ابايي از گلاويز شدن 
با اين قسم چالش ها ندارد، اما بايد ديد او مي تواند در عمل هم اين 

ادعا را ثابت كند يا نه.

 »برات زاده« را محروم كنيد
خودتان هم استعفا دهيد

»مشكل اين است كه بسياري از ورزش��كاران ما فاقد سواد اجتماعي 
هستند. آنها درك درس��تي از جامعه ندارند و افق ديدشان مانند يك 
خط كش پيش رفته است. اين بزرگ ترين معضل در جامعه و به ويژه در 

ميان ورزشكاران است.«
اين بخشی از حرف هاي رضا زارعي، رئيس فدراسيون كوهنوردي در 
محكوم كردن اقدام زش��ت توهين به پرچم پرافتخار ايران اسلامي از 
سوي علي برات زاده، سنگنورد اعزامي ايران به مسابقات فرانسه است. 
حرف هايي كه مثل هميشه بيش��تر جنبه توجيه و فرار از پاسخگويي 
و ش��انه خالي كردن از زي��ر بار مس��ئوليت دارد. رئيس فدراس��يون 
كوهنوردي معتقد است ورزشكار ايراني فاقد سواد اجتماعي است كه 
اين يك توهين آشكار به جامعه ورزشكاران ايران است، اما سؤال اصلي 
اينجاست كه وقتي همين علي برات زاده سال قبل و در اوج اغتشاشاتي 
كه به هدايت رس��انه هاي بيگانه شعله ور ش��ده بود در فضاي مجازي 
فعال بود و هر كاري دلش مي خواس��ت انجام م��ي داد و هرچه دلش 
مي خواست منتش��ر مي كرد، ش��ما كجا بوديد كه جلوي فوران سواد 

اجتماعي اش را بگيريد؟!
فدراس��يون كوهنوردي، ورزشكاري را به مس��ابقات برون مرزي اعزام 
مي كند كه س��ابقه فعاليت او حتي در فضاي مجازي مشخص مي كند 
كه ممكن است دست به هر اقدامي عليه كشور بزند و حالا كه همه چيز 
خراب شده، سعي دارد آب رفته را به جوي برگرداند. علي برات زاده حتي 
در متني هم كه مثلًا به عنوان عذرخواهي منتش��ر كرد به همه توهين 
و اهانت به پرچم كشور را يك اتفاق كوچك عنوان كرد. طبيعي است 
كه چنين طرز تفكري در همه جاي جه��ان با برخوردی جدي روبه رو 
مي شود، اما اينكه فدراسيون چگونه امكان چنين حركتي را براي چنين 

ورزشكاري فراهم آورده خود جاي سؤال است. 
موضوع زماني جالب تر مي شود كه با كمي بازگشت به گذشته متوجه 
شويم اين دومين اتفاق در اعزام هاي فدراسيون كوهنوردي است؛ سال 
گذشته هم در اوج اغتشاشات شاهد كشف حجاب سنگنورد اعزامي اين 
فدراسيون به مس��ابقات جهاني بوديم، موضوعي كه با ريش سفيدي و 
لاپوشاني مثلًا حل شد، اما حالا با اقدام زشت علي برات زاده مشخص 
شد كه ايراد كار از جايي ديگر است و آقايان اصلًا دقت نمي كنند كه با 

چه كساني طرف هستند و چگونه بايد با متخلفان برخورد كنند. 
توهين به پرچم كشور در تمام دنيا اقدامي ناپسند است و مجازات هاي 
خاص خودش را دارد، به عنوان مثال توهين به پرچم در كشورهايي مانند 
تركيه، آلمان، سوئيس و اسپانيا، فرانسه، يونان و امريكا به حبس و جريمه 
نقدي منجر مي شود. پس بايد براي توهين به پرچمي كه براي سربلندي 
آن خون پاك هزاران جوان ريخته شده، مجازاتي شديدتر در نظر گرفت. 
حتي بايد بابت كوچك شمردن اين اقدام هم جريمه در نظر گرفته شود، 
اما بعد از تمام اين اقدامات بايد مسئولان فدراسيون هم با يك استعفاي 
دسته جمعي خوشحالمان كنند، چون حالا ثابت شده آنها توانايي اداره 
اين فدراسيون را ندارند و ممكن اس��ت ادامه حضورشان در فدراسيون 
كوهنوردي باعث جري تر شدن عده اي شود كه مي خواهند با سوءاستفاده 
از فرصت هايي كه مديران فدراس��يون در اختيارشان مي گذارند، افكار 
مسموم و ضدملي خود را منتشر كنند. پس اول با متخلف برخورد قاطع 

و محكم كنيد و بعد هم خودتان استعفا دهيد.

دژان ميلاكوويچ، مدير فني صربستاني تيم ملي واترپلوی ايران با 
تأكيد بر اينكه هدف نخست تيم ملي كسب مدال بازي هاي آسيايي 
اس��ت، گفت: »قطعاً طي دو ماه آينده براي تحقق اين هدف، تمام 
تلاش خود را به كار خواهيم بست. از ش��ش سال قبل كه در آسيا 
حضور داشتم به چش��م خودم پيش��رفت واترپلوی ايران را شاهد 
هس��تم و مي دانم اين تيم پيش��رفت كرده و بازيكنان خوبي دارد 
كه از كيفيت فردي بالايي برخوردارند، اما بايد بدانيم كه همچنان 
امكان پيشرفت براي آنها وجود دارد، ولی فكر مي كنم در حال حاضر 

بازيكنان واترپلوی ايران در سطح نخست آسيا قرار دارند.«

هدف واترپلو مدال آسيایي است

هادي سپهرزاد، مدير تيم هاي ملي دووميداني در خصوص شرايط 
ملي پوشان اين رشته در بازي هاي آسيايي گفت: »در حال حاضر 
در آسيا رقابت بسيار نزديك و سنگيني بين چين و ژاپن وجود دارد 
و مدال هاي زيادي را كسب كرده اند. بچه هاي ما قطعاً تا آن زمان به 
آمادگي كامل مي رسند. با توجه به مسابقاتي كه ديدم به عنوان 
مثال حميده اس��ماعيل نژاد در مقدماتي و نيمه نهايي 1۰۰متر 
ركوردهاي خوبي را زد، اما در فينال نتوانس��ت نتيجه بگيرد، به 
همين دليل نمي توان نتيجه را پيش بيني كرد. در مجموع بچه ها با 
اين شرايط و امكاناتي كه داشته اند با قدرت جنگيده و نتايج خوبي 
گرفته اند. اميدوارم در اين دو ماهي كه تا شروع بازي هاي آسيايي 
باقي مانده رسيدگي بهتري صورت گيرد تا ملي پوشان بتوانند از 

حيثيت دووميداني ايران دفاع كنند.«

از حيثيت دووميداني دفاع مي كنيم

برنامه بلندمدت 
باشگاه ورشكسته!

خطير 
از نكونام حمايت 
 كرد، بازيكنان 

خارجي در رادار 
استقلال

 اولين برد اميدها 
در تركيه

شيوا  نوروزي
  گزارش

قاب


